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az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mik a konkrét szándékai a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési Minisztériumnak a
fenntartása alá tartozó soproni Lippai János Kertészeti Szakképző Iskola és Kollégium
jövőjét illetően, illetve miért nem rendelkezik az iskola vezetősége megfelelő információval
az őket érintő kérdésben" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani

Dr. PhD . Hiller István
oktatási és kulturális miniszterhez. A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Urak!

Kérem, hogy szíveskedjenek pontos tájékoztatást adni a Földművelésügyi és Vidékfejlesztési
Minisztérium fenntartásába tartozó Lippai János Kertészeti Szakképző Iskola és Kollégium
további működését és fennmaradását érintő terveikről . Az elmúlt időszak során különböző
híradások számoltak be arról, hogy az FVM több általa fenntartott szakképző intézmény
megszüntetését tervezi . Közöttük sorolták a soproni székhelyű Lippai középiskolát is .
Hivatalos információ erről a szándékról a középiskolához nem érkezett . A híradások
nyugtalanságot keltettek az intézmény dolgozói, tanulói és a diákok szülei körében .

Kérem szíves tájékoztatásukat és megnyugtató válaszukat az iskola biztos jövőjét illetően .

Várom megtisztelő válaszukat.
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